
Formandens beretning for 2012

Vi startede træningen 26. marts. 
Vi havde et agilityhold (Jytte) og 2 rallyhold (Jytte og Dorthe/Pia)
Et begynderlydighed (Jytte)
Vi trænede klasse 1, Pia, Jytte og Lilli.

Der var ingen DGI turnering, da der ikke var tilmeldt nok hold.

I efteråret havde vi rally-holdene, men agility kom først til at køre i oktober pga. sygdom, og man 
kom så bare, når man kunne. 

Kommunen har fældet træer omkring klubhuset. Men de har ikke gjort noget ved hullet i plænen, vi 
har dog ikke haft problemer med vand.

Jeg er uddannet rallybedømmer i DGI.

Vi har holdt gåture i vinter i stedet for træning: 30. sept. var Motioner med din hund og DGI. Vi 
holdt det på Trente Mølle. Det var en god dag, omkring 30 deltog.
Gåtur fra klubhuset 30. december. Der var nogle stykker, også nogle fra Hundestjernen, men selve 
gåturen er ikke så god. Hygge med æbleskiver og gløgg.
27. januar gik vi hos Louise og fik kaffe mm. bagefter. Det var en fin tur på vejen, der var for meget 
sne til at gå i skoven.
3. marts gik vi fra Kastaniely. En dejlig tur i bakkerne i flot sol.

Jeg er med i DGI udvalget om Motioner med din hund, og jeg har sammen med Lis lavet en folder 
om Idræt om Dagen, med agility og rally på dagshold for ældre mm. MMDH finder i år sted 29. 
sept.

I DGI arbejdes på at starte turnering op for både agility og rally.
Jeg blev uddannet DGI rallybedømmer og dømte til julestævnet.
Vi mangler trænere i klubben. Vi må prøve at finde en løsning.

Dorthe blev uddannet som hundetræner i DGI. Stort tillykke til hende. (hun får en æske chokolade)

Jytte 


